
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 7. oktober 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål G
Mener ministeren, at de nuværende efterafgrøderegler giver mening i forhold til land-
mændenes virkelighed, jf. artiklen ”Kæmpede for at nå efterafgrøde-deadline: Såma-
skinen lå lige i halen på mejetærskeren” fra Landbrugsavisen den 2. september 
2021 (www.landbrugsavisen.dk/k%C3%A6mpede-n%C3%A5-efterafgr%C3%B8de-dead-
line-s%C3%A5maskinen-l%C3%A5-lige-i-halen-p%C3%A5-mejet%C3%A6rskeren)? Og 
vil ministeren tage initiativ til en ny og mere meningsfuld model for såning af efterafgrø-
der?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2020-21, jf. MOF alm. del – 
samrådsspm. BÆ.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V), Erling Bonnesen (V), 
Jacob Jensen (V), Lise Bech (DF), Mona Juul (KF), Per Larsen (KF) og Jens Rohde (KD).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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